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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 5. 3. 2015 

Místo konání restaurace Na náměstí 

Přítomní členové 
B. Heinz, D. Chudoba, R. Ivičič, R. Peška, P. Petřík, M. Řezníček, 
J. Šalamoun, M. Velan, J. Zeman  

Hosté M. Klaška (místostarosta města), p. Klinga, O. Krištof (MP Šlapanice),  

Omluveni  

Program prostor hostů, probíhající úkoly, úkoly z rady města, různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení přítomných s programem schůze. 
2. Přivítání hostů a nových členů komise Miroslava Řezníčka (ODS) a Richarda Pešky (ČŠ).  

3. Pan Klinga přednesl asi 30 minutovou řeč na téma problém parkování na ulici Jiráskově. Komise 

se poté vyjadřovala k problematice. Řešení bude navrženo v rámci celkového řešení tohoto 

problému ve městě. 
4. M. Velan se nestihl seznámit se všemi minule přinesenými podklady. Podklady, které jsou k 

dispozici v elektronické podobě, budou rozeslány všem členům. 

5. Přišla nabídka na semafor na ul. Brněnské. Po posouzení komise toto řešení zamítla a 
nedoporučuje takové řešení.  

6. J. Šalamoun nestihl adekvátně připravit článek do Šlapanického zpravodaje. 

7. Stále platí a jsou průběžně řešeny úkoly z rady: Mapovat odstavná stání na pozemcích města 

mimo vozovku, projednat stávající dopravní studii, prověřit stav dopravního značení a jeho 
soulad s pasportem (O. Krištof a R. Peška), navrhnout řešení požadavků na přechody pro 

chodce, navrhnout řešení požadavku občanů na “obytnou zónu” na ulici Jiráskově, celkově 

vyřešit koncepci dopravy ve městě. Termín: 6/2015. Někteří členové předsedovi poslali náměty 
na problematická místa.  

8. Byla řešena problematika parkování na exponovaných místech a možnost použití parkovacích 

automatů či jiné technologie. Záměrem je ponechat volný prostor pro občany na vyřízení 
nutných záležitostí (30/60 min.) a pak parkování spoplatnit. Komise navrhuje radě doplnit 

značení dodatkovými tabulkami s omezením doby parkování od 8 do 17 hod. na 30/60 min. a 

dodržování sledovat např. pomocí MP (sledování kamer. systémem či parkovacích hodin.  

9. Byl zmíněn problém obchvatu Slatiny, rekonstrukce D1 a křižovatky u Bedřichovic, která se 
dotkne Šlapanic jako objízdné trasy. 

10. M. Klaška připomenul některé úkoly dané radou a stručně informoval o projektech města 

týkajících se působnosti komise.  
 

trvající témata: zkouška průjezdnosti ulic pro záchranné složky, ul. Zemědělská, články do ŠZ, 

krajský bezpečnostní projekt  

Vyhotovil: Michal Velan 


